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Tomáš Petříček, Ph D,
ministr zahraničních věcí
Černínský palác 
Loretánské náměstí  5
118 000 Praha 1 – Hradčany

V Praze dne 3. prosince  2020 

Vážený pane ministře,

diskuse o reparacích,  které  nám je  Německo povinno zaplatit,  probíhaly  opakované v minulosti  a
znovu se otevírají v současnosti. Nevíme, do jaké míry mají mezinárodněprávní základ, a proto se
obracíme na Vás s prosbou, zda byste nám  mohl odpovědět na několik otázek, jež se týkají této
problematiky.

1. Máme podle objektivních mezinárodněprávních kritérií nárok na zaplacení reparací od Německa?
a) Pokud ano, pak v jaké výši?
b) Pokud ne, z jakých důvodů?

2. Dlužné částky jsou v mezinárodních vztazích obvykle úročeny
a) Vztahuje se úročení i na reparační částku, pokud ano, v jaké výši?
b) Jestliže se úročení se na reparace nevztahuje, pak z jakého důvodu?

3. Hodnota reparacích byla původně vyjádřena v korunách z roku 1938
a) Máme-li nárok na reparace, je jejich hodnota i v současnosti vyjadřována v korunách z roku1938?
b) Nebo jde v současnosti o jinou hodnotovou jednotku, pokud ano, pak jakou?

4. Obvykle se v současnosti udává, že máme nárok na reparace zhruba ve výši 5 -10 bilionů korun.
Má Ministerstvo  zahraničních  věcí  ČR o výši  reparací  jiné  údaje,  pokud  ano,  pak  v jaké  výši  se
pohybují?

5. Má MZV ČR ještě další údaje o reparacích, které je nám Německo povinno zaplatit? Pokud ano,
pak jaké?

Vážený pane ministře, děkujeme Vám za vše, co v předmětné záležitosti uděláte. Budeme Vám velmi
vděčni za brzkou odpověď.

S úctou

PhDr. Vladimíra Vítová, Ph.D., předsedkyně Českého mírového fóra


